
CN  規格參數
失真限制的輸出功率: R/L: 16W+16W
額定聲頻率相應範圍: 75Hz-20kHz
額定輸入: 15V       4A

2.0 Gaming Speakers

What's in the box?
包裝清單

EN  USB audio streaming input
When first used, the speaker will default to the USB audio streaming input with prompt tone 
"dududu", and the blue indicator will remain on.

EN  Bluetooth connection

EN  Reset (in ON state)
CN  恢復出廠設置（開機狀態）

EN  Light effects
CN  燈效調節

CN  聲卡輸入
首次默認為聲卡輸入, 音響提示音 “dududu”, 藍燈常亮。

EN  AUX input

EN  Sound effects

EN  Volume control
CN  音量調節

On/Off
開燈/關燈

Switch
切換

開機/關機

EN  Enter Bluetooth pairing state and clear paired devices.

EN  Notification on/off
CN  提示音開/關

CN  強制進入配對並清除配對信息。

Default power-on sound

EN  Sound effect adjustment software
1. Please log in HECATE home page website: www.hecategaming.com to download software 
    of G2000 Pro, find the "setup.exe" file, and install the HECATE software (Windows 10 or 
    later systems supported);
2. Please follow the instructions to complete the installation.  

CN  音效調節軟件
1. 登錄網址: www.hecategaming.com 進入“相關軟件”後選擇匹配系統的安裝包點擊下載。本軟
    件適用於Windows 10及以上系統。
2. 請根據指導，完成安裝。

To prevent damage to the product or connected devices, do not use adapters or other equipment with an output 
power exceeding 100 W (including 100 W) to power this product.
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Press the "      " to switch the speaker to Bluetooth connection with prompt tone "du", and 
the blue indicator will blink.
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EN  LINE OUT
Connect your headphones to the speaker via the LINE OUT port, and the sound can be 
heard via your headphones.

CN  耳機輸出
耳機通過輸出插口連接音響，音響的音源可以通過耳機播放。
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EN  Note:
•Images are for illustrative purposes only and may differ from the actual product. 
•For the need of technical improvement and system upgrade, information and specifications contained herein may 
   be slightly different from actual product. If any difference is found, the actual product prevails.

EN  Specifications
Total output power: R/L: 16W+16W
Frequency response: 75Hz-20kHz
Input: 15V       4A

CN  注意:
•圖片僅供說明，可能與實際產品不同。
•出於技術改進和系統升級的需要，此處包含的資訊和規範可能與實際產品略有不同。如果發現任何差异，以實際產品為
   准。

Quick Start Guide

EN  藍牙連接
單擊 “      ”切換為藍牙輸入 ，提示音“du”，藍燈閃爍。

Press the "       " to switch the speaker to AUX input with prompt tone "dudu", and the red 
light will remain on.

CN  線路輸入

單擊 “      ”切換為線路輸入，提示音“dudu”, 紅燈常亮。

Music mode: purple indicator blinks; Gaming mode: red indicator blinks; Movie mode: rows 
of blue indicator blinks intermittently.

CN  音效切換

開機默認音效

音樂模式：紫燈閃爍；遊戲模式：紅燈閃爍；電影模式：藍燈間隔閃爍。
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Power connection
電源連接

EN   
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Power on/offEN   
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EN   

為避免造成本產品及其連接設備故障, 請勿使用輸出功率超過100W（含100W）的適配器或其他設備給本產品供電。
CN  

CN

産品中有害物質的名稱及含量

設備名稱 Equipment name：桌面2.0遊戲音響   型號 (型式) Type designation (Type)：EDF701010

限用物質及其化學符號
Restricted substances and its chemical symbols

單元 Unit
鉛Lead

(Pb)

金屬零件 超出0.1 wt %

塑膠零件 ○
○
○

電        纜
電路板元件 ○

六價鉻
Hexavalent
chromium 

(Cr+6 )

○
○
○

汞Mercury

(Hg)

○
○
○
○

鎘Cadmium

(Cd)

○
○
○
○

多溴聯苯
Polybrominated

biphenyls 
(PBB)

○
○
○
○

多溴二苯醚
Polybrominated
diphenyl ethers 

(PBDE)

○
○
○
○

Note 1：“Exceeding 0.1 wt %” and “exceeding 0.01 wt %” indicate that the percentage content of the restricted substance exceeds
the reference percentage value of presence condition.

備註1.〝超出0.1 wt %〞及〝超出0.01 wt %〞係指限用物質之百分比含量超出百分比含量基準值。

Note 2：“○” indicates that the percentage content of the restricted substance does not exceed the percentage of reference value of presence
備註2.〝○〞係指該項限用物質之百分比含量未超出百分比含量基準值。

Note 3：The “−” indicates that the restricted substance corresponds to the exemption
備註3.〝－〞係指該項限用物質為排除項目。
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